

# 持續專業進修講座 — 樓宇及消防安全與現行的法規監管 CPD Seminar on "Building and Fire Safety and the Current Regulatory Framework"



**為**讓持牌人能夠認識與建築物條例相關的法訂命令及有關消防安全的法規要求，監管局於2022年12月23日舉辦了「樓宇及消防安全與現行的法規監管」的持續專業進修講座。監管局邀請了香港測量師學會代表李偉峰測量師擔任是次講座的主講嘉賓。

席間，李偉峰測量師講解常見的相關法定命令、消防安全的法規要求、強制檢驗計劃以及介紹市建局提供的不同資助計劃。是次講座共有154名持牌人出席，參加者均對是次講座給予正面的評價。

為了拓展持牌人不同領域的專業知識，監管局將繼續邀請不同的機構及專業學會代表就各方面的主題舉辦不同的講座及網絡研討會。

To enhance the licensees' understanding the statutory orders relating to the Buildings Ordinance and the regulatory requirements on fire safety, the EAA organised a CPD seminar on "Building and Fire Safety and the Current Regulatory Framework" on 23 December 2022. The EAA invited the representative of the HKIS, Sr DY Wai-fung, to be the guest speaker for the seminar.

During the seminar, Sr DY explained the common statutory orders, the fire safety regulatory requirements, Mandatory Inspection Schemes and various subsidy schemes offered by the Urban Renewal Authority. A total of 154 licensees attended the seminar and gave positive feedback on the seminar.

To broaden the expertise of licensees in different areas, the EAA will continue to invite representatives from different organisations and professional bodies to organise seminars and webinars on various topics.